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Protokoll 

För styrelsemötet 2018-10-17 

1. Mötet öppnades 

 

2. Dagordning godkändes. 

 

3. Inbjudna gäster från yttre områden i fiberprojektet redovisade vad 

de fått för information. Peter Axelsson meddelade att 

fiberanslutningen troligen slutar vid Tockarpgården. 

Beslutade att Peter skulle följa med på nästa möte i Rättelöv 

med Telia o Zitius folket för att reda ut varför.  

4. Föregående mötes protokoll upplästes och godkändes. 

5. Ekonomisk rapport redovisades av kassören 

6. Fortsatta diskutioner om vad händer med föräldraföreningen. 

7. Inga övriga frågor 

8. Nästa möte 8/11 efter fibermötet i Tullstorp 7/11. 

 

 


